
 

 

            Referat fra Bestyrelsesmøde nr.160 mandag d.7.10.  2024 kl. 12 
 

 

           Til stede: Leif, Birgit, Torben, Pia, Bente, Annette og Mogens  

                             Jane  

             

 

1. Orientering og Meddelelser (Formanden): 
 
Vi har haft besøg af den nye idrætsinspektør, der kunne fortælle at vi 
desværre ikke får nogen vask i kaffestuen. Hallen skal renoveres, bl.a. skal der nyt gulv i hallen i 
2025. Alternative halmuligheder undersøges. 

            
1. Kaffekander: HUSK at skylle kanderne efter brug 
2. Bestyrelsen holder møde med instruktørerne d. 30.10.24 kl. 12.00 -15.30 
3. Medlemstal pt. 397 
4. Vi har fået ny trådløs router der er bedre og billigere end den gamle 
5. Vi undersøger mulighederne for andre lokaler til vores arrangementer 

 
 

2. Økonomi (Kassereren): 
 

Der er god økonomi i foreningen. 
 
                                        

3. Aktiviteter: (Arrangementsudvalget):  
 
Omvisning i Dragør i rigtig dejligt vejr. En rigtig god tur med nogle dygtige og engagerede guider. 
Ærgerligt at der ikke var udsolgt 
 
Næste arrangement d. 8.10 på Rødovregård om sikkerhed på nettet. 
Her er der heller ikke udsolgt. Måske er emnet ikke interessant nok??? 

 
4. Evt.  

 
Bestyrelsen har snakket om hvordan det går til gymnastik. Der kan være 40 på holdet, så hvis der er 
nogle der kan tage en andens plads ved forfald, er det helt ok med os, så længe antallet ikke 
overstiger 40. Vi forventer at alle på gymnastikholdene er med til at overholde dette så der er ingen 
grund til at nogen er *politimænd* over for andre 
 
 
 

 
Næste bestyrelsesmøde mandag d. 6/1 - 2025  kl. 12, mødelokale 1 

  
Referent: Annette 

        


